
Даница Грујичић: Нема листа чекања на Институту за онкологију
недеља, 26 јул 2020 12:41

Директорка Института за онкологију и радиологију Србије Даница Грујичић изјавила је
данас да у тој установи нема листа чекања за операције.

  

  

Грујичић је рекла да се поштују термини хемиотерапије, да хемиотерапија ради “130
одсто”, а да у радиотерапији предност имају они који имају најагресивније туморе.

  

“Дневно се озрачи 350 људи, 1.500 људи недељно добије хемиотерапију”, рекла је
Грујичић за РТС.

  

Каже и да је хирургија попутно попуњена, те да се у Институту оперишу и пацијенти са
КБЦ Бањица.
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“Четири сале раде пуном паром, не постоји листа чекања за хирургију”, рекла је она.

  

Она је поновила је да је ношење маски тренутно највећа заштита од корона вируса, као и
лична хигијена и хигијена руку и поштовање свих превентивних мера.

  

Према њеним речима, онколошки пацијенти су веома дисциплиновани, али је веома
важно да и њихови чланови поштују мере како не би донели вирус у кућу.

  

Она каже да је за долазак у институт није потребан ПЦР тест, већ брзи тест у Дому
здравља, те да се при доласку мери температура.

  

(Нова С)
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